
Zápisnica č. 21/2004 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 22. novembra 2004 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Ľudovít Fillo (SvF), 
Karol Jelemenský, František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef 
Sablik, Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár, Katarína 
Hrušková, Pavol Horváth, Ladislav Hudec 

 
Neprítomní: Ernest Bučko 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2004/2005 (pror. Kalužný) 
2. Harmonogram akademického roku 2005/2006 (pror. Kalužný) 
3. E-learning (pror. Kalužný) 
4. STRINet – sieť high-tech laboratórií a popredných výskumných pracovísk  

(pror. Redhammer) 
5. Výskumné projekty STU a ESF (pror. Redhammer) 
6. Telefónna sieť na STU (pror. Redhammer) 
7. Stav IT na STU (pror. Molnár) 
8. Implementácia bezpečnostného projektu na STU (pror. Molnár) 
9. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) –

Príloha č.1. 
2) Harmonogram akademického roku 2005/2006 na STU (pror. Kalužný) 
3) Koncepcia rozvoja e-learningu na STU v horizonte 2-3 rokov (pror. Kalužný) – Príloha 

č.2. 
4) Výskumné projekty STU a ESF (pror. Redhammer) – Príloha č.3. 
5) Telefónna sieť na STU (pror. Redhammer) 
6) Predbežná informácia k tréningovému semináru k projektom 6. RP (pror. Redhammer) – 

Príloha č.4. 
7) Stav informačných technológií na STU – 2004 (pror. Molnár) – Príloha č.5. 
8) Prehľad používania logotypov a udeľovania medailí na fakultách (pror. Špaček) – Príloha 

č.6. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  7/20/2004, 8/20/2004 
 
Nesplnené úlohy:  5/20/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 20.12.2004. 
   6/20/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 30.11.2004. 
 
 
 



K bodu 1 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2004/2005 
(pror. Kalužný) 
 

Pror. Kalužný: predložil písomnú správu a komentoval jej obsah. Správa obsahuje 
informácie o prijímacom konaní na bakalárske, inžinierske a doktorandské 
štúdium na jednotlivé fakulty STU. Ako nedostatky uviedol pretrvávajúci 
rozdiel medzi počtom prijatých a počtom zapísaných študentov a tiež 
pretrvávajúcu nedostatočnú softvérovú podporu najmä pri prijímacom 
konaní na inžinierske štúdium. V správe navrhuje realizovať efektívnejšie 
formy propagácie hlavne Bc. štúdia a zvážiť možnosti zápisu prijatých 
uchádzačov o Bc. štúdium pred obdobím letných prázdnin. 

  
Rektor Báleš: informoval, že doktorandi študujúci na SAV budú započítavaní do stavu 

príslušnej fakulty, ktorá má s SAV zmluvu. 
Dekan Molnár: - čoho konkrétne sa týkali nedostatky softvérového vybavenia 

- navrhol, aby sa zápis študentov uskutočnil v júli 
- pýtal sa na smerné čísla prijatých a ubytovaných študentov. 

K. Hrušková: ubytovacie komisie by to len privítali, ak by sa zápisy prijatých študentov 
konali skôr. 

Dekan Gál: zúčastnil sa na tomto ročníku veľtrhu vzdelávania a konštatoval, že STU 
prakticky nemala príslušné materiály na propagáciu. 

  
Nakoľko v rámci diskusie nedošlo ku konsenzu o termíne zápisu, rektor 
STU dal o tomto probléme hlasovať. Zápis v skoršom termíne dostal len 3 
hlasy dekanov a teda tento návrh nebol schválený. 
 

Rektor Báleš: Napriek výsledku hlasovania vyzval dekanov fakúlt STU, aby uskutočnili 
zápis čo najskôr. Tento problém pomôže v budúcnosti riešiť aj nový 
informačný systém CAMPUS ONLINE. 

Pror. Kalužný: Keďže na STU máme obmedzené ubytovacie kapacity pre študentov na ŠD, 
vedenie STU sa uznieslo na nasledujúcich počtoch študentov za jednotlivé 
fakulty, z ktorých sa bude vychádzať pri prideľovaní počtu miest na ŠD. 

 
Uznesenie KR č. 1/21/2004 
Pre určenie počtu miest pre ubytovanie študentov v ŠD sa bude v nasledujúcom akademickom 
roku vychádzať z nasledujúcich počtov študentov zapísaných na denné štúdium: 

SvF SjF FEI FCHPT FA MTF FIIT STU 
1 150 750 800 500 300 1 050 450 5 000 

 
 
K bodu 2 Harmonogram akademického roku 2005/2006 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, v ktorom navrhol pevný začiatok zimného aj 

letného semestra s trvaním 12 týždňov/semester 
  
Dekan 
Jelemenský: 

SjF STU je za to, aby sa dĺžka semestra neskracovala a zimný aj letný 
semester trval 13 týždňov. 

Dekan Molnár: Nevidí dôvod, prečo je treba pevne viazať začiatky obidvoch semestrov 
akademického roka. 13 týždňový semester sa osvedčil. 

Pror. Molnár: Na väčšine univerzít v Európe je začiatok semestra pevný. Súvisí to aj 
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s mobilitou študentov pri štúdiu v zahraničí. 
Dekan 
Jelemenský: 

Je potrebné na druhej strane vidieť, že kedy sa končí semester na týchto 
zahraničných univerzitách. Zákon uzatvára akademický rok 31. augusta. 

Dekan Janíček: FEI podporuje 13 týždňový semester. 
Dekan Bakoš: FCHPT aj s ohľadom na šetrenie energií je za 13 týždňový semester. 
Dekan Sablik: Je pravdou, že na fakultách STU máme rôznu dĺžku trvania semestra. 

Vyslovil sa za zjednotenie dĺžky semestra. 
K. Hrušková: Študenti neprivítajú ďalšie skracovanie semestra. 
Dekan Gál : Uvažuje o posune termínov obidvoch semestrov tak, aby sa lepšie využili 

termíny na začiatku a konci leta. 
Rektor Báleš: Podľa priebehu diskusie vidí, že nie je vôľa prijať pevný začiatok semestra 

a skrátiť jeho dĺžku na 12 týždňov. 
  
Uznesenie KR č. 2/21/2004 
KR STU sa uzniesla, že zimný aj letný semester budú 13 týždňové, pričom zimný semester 
musí skončiť do Vianoc, aby bolo možné uplatniť opatrenia na šetrenie energiami na 
fakultách a skúšobné obdobie v lete bude 6 týždňové. 
 
 
K bodu 3 E-learning (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál „Koncepcia rozvoja e-learningu na STU 

v horizonte 2-3 rokov“. Tento materiál zachytáva súčasný stav e-learningu 
na jednotlivých fakultách STU ako aj návrhy a úlohy v tejto oblasti do 
budúcnosti – tak na fakultnej ako aj univerzitnej úrovni. 

Dekan Molnár: Príliš veľká pozornosť je venovaná elektronickej prezentácii študijných 
materiálov, ale to nie je e-learning. 

Dekan Gál: FA STU by privítala, keby hlavne všeobecné predmety boli na dobrej úrovni 
spracované formou e-learningu. 

Dekan 
Jelemenský: 

Na SjF STU práve otvorili novú dobre vybavenú učebňu e-learningu. 

  
Stanovisko KR č. 1/21/2004 
KR STU schvaľuje materiál „Koncepcia rozvoja e-learningu na STU v horizonte 2-3 rokov“ 
tak, ako bol predložený. 
 
 
K bodu 4 STRINet – sieť high-tech laboratórií a popredných výskumných pracovísk 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústne informáciu o sieti high-tech laboratórií a popredných 
výskumných pracovísk na STU a o budovaní slovenskej výskumno-
vývojovej a inovačnej siete STRINet. 

  
 
K bodu 5 Výskumné projekty STU a ESF (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

- Predložil KR STU písomný materiál, ktorý obsahuje prehľad STU 
projektov v rámci 6. RP, prehľad projektov štátnych programov, prehľad 
projektov ESF a nové výzvy pre projekty ESF a 6. RP - IST. Požiadal 
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dekanov, aby fakulty dali aktuálne informácie o všetkých projektoch do KIB 
(komplexný informačný balík). 

 - Uskutočnilo sa stretnutie 4. RP pre IT. Podarilo sa nám získať usporiadanie 
tréningového semináru v Bratislave – koncom januára 2005. Je žiadúce, aby 
sa zúčastnili všetci, čo projekt majú, ale aj tí, čo projekt len chystajú. 
Písomný materiál prikladá. 

  
Rektor Báleš: Upriamil pozornosť na štatistiku – počet projektov za jednotlivé fakulty. 

Najlepšie na tom sú FEI a FCHPT. Upozornil, že dotačné prostriedky sa 
budú rozdeľovať aj podľa aktivít vo vede, pričom váha tohto kritéria bude 
postupne narastať. 

Dekan Gál: Upozornil, že STU má aj umelecké odbory a je potrebné sa aj týmito 
zaoberať. 

  
 
Úloha KR č. 1/21/2004 
Rektor STU ukladá úlohu aktualizovať informácie v KIB o projektoch a publikáciách na 
jednotlivých fakultách STU. 
Z: Dekani fakúlt 
T: 5. 12. 2004. 
 
 
K bodu 6 Telefónna sieť na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomnú správu, ktorá obsahuje tri ponuky na riešenie telefónnej 
siete na STU, ktoré sme zatiaľ dostali vrátane cenových ponúk. Jedná sa 
o firmy ST-AVAYA, EUROTEL a ORANGE. V tejto fáze ide o to, aby 
sme sa filozoficky rozhodli čo chceme na STU mať v budúcnosti. 

  
Rektor Báleš: Je za redukciu pevnej siete a rozšírenie mobilnej komunikácie na STU. 
Dekan Janíček: Požiadal o čas cca 1 týždeň a vyjadria sa písomne po preštudovaní tohto 

materiálu odborníkmi z FEI STU. 
Dekan Molnár: Už sme upustili od projektu Crystalnet ? 
Dekan Sablik: Otázkou je, či má byť telefonizovaný človek, alebo priestor. 
Dekan Gál: Poprosil o kvalifikované rozhodnutie na úrovni STU. 
  
Úloha KR č. 2/21/2004 
Rektor STU ukladá úlohu zvolať pracovnú poradu ohľadom telefónnej siete na STU, na ktorú 
je potrebné dodať aj písomné stanoviská k doteraz predloženým ponukám. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 29. 11. 2004. 
 
 
K bodu 7 Stav IT na STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, v ktorom je stav IT 

na STU osobitne hodnotený pre 16 separátnych jeho funkcií: Jednotné 
elektronické prostredie, Preukaz študenta, Stravovací systém, Audit 
dátových sietí, Informačný systém Študent, Inovácia ekonomického 
softvéru, Knižničný systém OLIB, Antivírová ochrana STU, Zabezpečenie 
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proti nepovolenému prístupu k údajom, www server STU, centrálne 
spravované licencie SW na STU, Bezpečnostný projekt STU, Projekt IP 
telefónie, Projekt videokonferenčného pracoviska a rozvojové IT projekty 
MŠ SR. Prorektor Molnár uviedol, že už teraz treba začať pripravovať 
návrhy celouniverzitných IT projektov a v novembri 2004 predložiť 1. 
návrh. 

  
Predseda AS 
Žalman: 

V predloženej správe sa konštatuje, že len 30 % študentov a 50 % 
zamestnancov využíva pridelené adresy v rámci jednotného elektronického 
prostredia. To je veľmi málo, tento stav je treba zlepšiť. 

Dekan Gál: Prečo FA STU nie je uvedená v rámci projektu IP telefónie ? 
Dekan Janíček: Prečo sme išli na Windows 2000 a nie Windows XP ? 
Prodekan Fillo: Ako donútiť študentov vyšších ročníkov, aby si vymenili študentské 

preukazy za nové ? 
Dekan Sablik: Čo bude s preukazmi externých študentov MTF STU ? 
Dekan Gál: Na FA STU existujú sťažnosti na rôzne systémy IT – Študent, účtovníctvo, 

atď. Existuje na STU niekto, kto sa týmto koncepčne zaoberá ? 
Pror. Molnár: Existuje Rada CVT na STU, ktorá sa zaoberá projektami IT na STU. 
Rektor Báleš: Informoval v akom stave je informačný systém CAMPUS ONLINE ako aj 

ekonomický softvér. 
Kvestorka 
Žideková: 

Na STU potrebujeme komplexný ekonomický softvér a ten za menej ako 
10 mil. Sk nekúpime. Preto musíme počkať na realizáciu prísľubu MŠ SR 
o výbere a financovaní nákupu aj údržby tohto softvéru z úrovne MŠ SR, 
kde bude aj účtovníctvo zladené so ŠP. 

  
Stanovisko KR č. 2/21/2004 
KR STU berie na vedomie materiál „Stav informačných technológií na STU - 2004“. 
 
 
K bodu 8 Implementácia bezpečnostného projektu na STU (pror. Molnár) 
  
 Prof. Pavol Horváth a Doc. Ladislav Hudec prezentovali členom KR STU 

„Bezpečnostný projekt IS STU“.V ňom opísali zistený súčasný stav 
ochrany osobných a iných údajov na pracoviskách STU a poukázali aj na 
zistené nedostatky. Výsledkom je Plán implementácie BP IS STU, ktorý 
pozostáva zo schvaľovacích aktov, organizačných opatrení a investičných 
akcií. 

 
Uznesenie KR č. 3/21/2004 
KR STU v rámci plnenia ustanovení zákona č. 428/2004 Z. z. schvaľuje Bezpečnostný zámer 
IS STU. 
Uznesenie KR č. 4/21/2004 
KR STU prerokovalo a schvaľuje predloženú Analýzu bezpečnosti informačného systému 
STU a schvaľuje aj Plán implementácie odporúčaní. 
 
Uznesenie KR č. 5/21/2004 
KR STU schvaľuje nasledujúce bezpečnostné smernice: 
Smernica pre ochranu osobných údajov na STU 
Prevádzková bezpečnostná smernica IS STU 
Havarijný plán informačného a počítačového systému STU 
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Pravidlá prevádzky dátovej siete STUNET 
Pravidlá správy dátovej siete STUNET. 
 
Úloha KR č. 3/21/2004 
Rektor &STU a dekani fakúlt písomne poveria osoby zodpovedné za dohľad nad ochranou 
osobných údajov. (Vzor poverenia je v Smernici). Tieto osoby musia byť preukázateľne 
odborne vyškolené a musia v zákonnej lehote posúdiť, či spracúvaním osobných údajov v IS 
nevzniká nebezpečenstvo narušenia práv a slobôd dotknutých osôb. 
Z: Rektor STU, dekani fakúlt STU a ďalší vedúci pracovísk STU 
T: 15. 12. 2004. 
 
Úloha KR č. 4/21/2004 
Zabezpečiť preukázateľne poučenie zamestnancov STU, ktorí majú alebo môžu mať prístup 
k aplikáciám IS STU s osobnými údajmi o právach a povinnostiach ustanovených zákonom č. 
428/2002 Z. z. a o zodpovednosti za ich porušenie. 
Z: Rektor STU, dekani fakúlt STU a ďalší vedúci pracovísk STU 
T: 15. 12. 2004. 
 
Úloha KR č. 5/21/2004 
Vydať Smernicu pre externých dodávateľov (údržba aplikácií IS a serverov) o povinnosti 
mlčanlivosti ak zamestnanec externého dodávateľa príde do styku s osobnými údajmi 
zamestnancov alebo študentov STU. 
Z: Rektor STU 
T: 31. 1. 2005. 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš:  

vyzval všetkých dekanov fakúlt, aby podali informáciu o stave hospodárenia na 
jednotlivých fakultách STU. Všetci dekani uviedli, aké opatrenia prijali a aký 
hospodársky výsledok ku koncu roka 2004 očakávajú.  

2) Ing. Timár : 
informoval členov KR STU, že dňa 8.12.2004 sa uskutoční predvianočný koncert súboru 
TECHNIK, ktorý bude určený pre zamestnancov STU a ich rodinných príslušníkov. 
Koncert bude vo veľkej sále SR na Mýtnej ulici o 19. hodine. Lístky budú distribuované 
na všetky fakulty STU. 

3) Pror. Špaček: 
- predložil písomný materiál „Prehľad používania logotypov a udeľovania medailí 

na fakultách“. V tomto smere bude vydaná súborná smernica rektora. 
- predstavil návrh motivačného plagátu pre maturantov, ktorý sa bude používať na 

propagáciu štúdia na STU. 
 
Rektor Báleš: reagoval na diskusiu o propagácii štúdia na STU. Budú tam uvedené 

akreditované študijné programy, ktoré získali akreditáciu do 30.11.2004. 
Dekan Gál: Podľa jeho názoru texty na titulnej strane ako aj grafický návrh nie je 

dôstojný. 
Úloha KR č. 6/21/2004 
Rektor STU ukladá úlohu aktualizovať všetky informácie uvedené na motivačnom plagáte pre 
maturantov za každú fakultu STU. 
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Z: Dekani fakúlt STU 
T: 29. 11. 2004. 
 
4) Predseda UOO Bobok: 

- informoval o priebehu a výsledkoch 5. zjazdu KOZ. 
- Prebehlo hodnotenie plnenia KZ za 1. polrok 2004. UOO navrhujú nevyčerpaný 
sociálny fond vyplatiť zamestnancom. 

5) Katarína Hrušková: 
- problém študentských kariet, prečo bola zrušená zmluva s CKM ? Odpovedal 

pror. Molnár, že STU nemôže vydávať univerzitné preukazy ISIC s logom STU, 
lebo nezodpovedajú vyhláške MŠ SR. Zmluva s CKM bola zrušená preto, lebo 
vo viacerých bodoch bola pre STU nevýhodná. 

- Termín študentského plesu bude 25.2.2004 v Inchebe, hala C. 
6) Dekan Molnár: 

- informoval sa, ako je to s podpisovaním zmluvy so SAV, keď sa tam školí 
doktorand 

- informoval sa o príjmoch rozpočtu z prenájmov priestorov. 
 Dekan Gál: pripája sa k tejto otázke. Fakulty sú nerovnomerne vybavené priestormi. 

Chcú vedieť, ako je to s prenájmom priestorov. 
 Rektor Báleš: odpovedal, že rozdelenie financií predsa schvaľuje AS STU. V súčasnosti 

nariadil kontrolu na všetkých fakultách ohľadom prenájmu priestorov a príjmov z nich. 
Po jej skončení bude o výsledkoch informovať a prijme potrebné opatrenia. 

  
7)  Prodekan SvF Fillo: 

Uviedol, že vybraná firma SATUR pre dodávku leteniek je z finančného hľadiska často 
nevýhodná. Mohlo by sa ušetriť viac peňazí, ak by sa robil výber na každú letenku 
osobitne. 

8) Rektor Báleš: 
Predložil KR STU návrh na udelenie Plakety STU pre Doc. Pavla Daučíka z FCHPT 
STU pri príležitosti jeho životného jubilea za jeho zásluhy o rozvoj STU. 

 
Uznesenie KR č. 6/21/2004 
KR STU schvaľuje predložený návrh na udelenie Plakety STU Doc. Pavlovi Daučíkovi, PhD. 
pri príležitosti jeho životného jubilea. 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD., prorektor STU 

 

Prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc., dekan FCHPT STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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